
Protokół nr LVI/22 

sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego  

z dnia 29 grudnia 2022 r.  
od godz. 10:00 do godz. 13:00  

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  
2. Andrzej Dutkiewicz  
3. Tomasz Filipowski  
4. Hanna Iwaniuk  
5. Marcin Łabędzki  
6. Paweł Mataśka  
7. Dawid Mazurkiewicz 
8. Ewa Mielczarek-Sójka  
9. Krzysztof Nowak  
10. Joanna Pawłowska  
11. Zbigniew Piotrowski 
12. Tomasz Półgrabia  
13. Wojciech Rychlik  
14. Romuald Solarek  
15. Stanisław Szuster  
16. Piotr Warchlewski  
17. Grzegorz Włodarczyk  
18. Jadwiga Ziółkowska  
19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie LVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum.  
 
 
Punkt 2 

 Ustalenie porządku dziennego obrad. 
 

1. Otwarcie LVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-28/22.  

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022 – 

FK/RP-29/22.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają                                              

z upływem roku budżetowego 2022 – FK -30/22.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletnej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia                                                                         

11 października 2022 r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2023 r.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 

własności nieruchomości Skarbu Państwa na rzecz Powiatu Zduńskowolskiego.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 

użytkowania wieczystego Skarbu Państwa na nieruchomościach, stanowiących 

własność Miasta Zduńska Wola.  

14. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

15. Interpelacje i zapytania Radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie LVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 
Starosta Hanna Iwaniuk zgłosiła autopoprawki. Szczegóły omówi w poszczególnych 
punktach.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku dziennego obrad.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Dawid 
Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz 
Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Zbigniew Piotrowski 
 
Rada Powiatu ustaliła porządek obrad. 

 
Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 
Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech 



Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 
Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Zbigniew Piotrowski 
 
Rada Powiatu przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia.   
 
 
Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski do Komisji uchwał zaproponował n/w radnych: 

1/ Marcina Łabędzkiego,  

2/ Romualda Solarka,  

3/ Stanisława Szustera. 

 
Głosowano w sprawie: 
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Dawid 
Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz 
Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Zbigniew Piotrowski 
 
 
Skład Komisji: 

1/ Marcin Łabędzki - przewodniczący,  

2/ Romuald Solarek - członek,  

3/ Stanisław Szuster - członek. 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o opinie poszczególnych komisji. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.   

Przewodniczący Komisji Programowo – Budżetowej Grzegorz Włodarczyk poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.   



Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej  

Stanisław Szuster poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  

 
Punkt 5 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-28/22. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-28/22.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Dawid 
Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz 
Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Zbigniew Piotrowski 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/65/22 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 
 
 
Punkt 6 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022 – 
FK/RP-29/22. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022 – 
FK/RP-29/22.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Dawid 
Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz 
Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 
Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Zbigniew Piotrowski 
 



Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/66/22 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu na rok 2022 

 
Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2022 – FK -30/22. 
 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2022 – FK -30/22.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Dawid Mazurkiewicz, Ewa 
Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech 
Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 
Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Łabędzki  
NIEOBECNI (3) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Zbigniew Piotrowski 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/67/22 w sprawie ustalenia wydatków, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 
 
 
Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Zduńskowolskiego. 
 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej jest pozytywna. Została przesłana radnym w materiałach na sesję.  
 
Starosta Hanna Iwaniuk omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. Poinformowała 
również, że opinia RIO jest pozytywna.  
 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 



Zduńskowolskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 
Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 
Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 
Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Tomasz 
Półgrabia  
NIEOBECNI (1) 
Zbigniew Piotrowski 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/68/22 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. 
 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej jest pozytywna. Została przesłana radnym w materiałach na sesję.  
 
Starosta Hanna Iwaniuk omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. Poinformowała, że 
opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna.  

Radny Tomasz Półgrabia w imieniu Klubu PiS zgłosił uwagi i braki do projektu uchwały: 

1/ brak zapisów dotyczących rozbudowy i modernizacji szpitala a w szczególności: 

- konieczność budowy nowej sali operacyjnej w szpitalu, która funkcjonuje tylko dlatego, że 
otrzymała warunkową zgodę sanepidu.  

- wymagana jest modernizacja izby przyjęć, która w obecnej formie jest uciążliwa (oczekiwanie 
w kolejce na dworze, ciasnota). W ostatnich dniach wnioskowaliśmy o sesję nadzwyczajną, 
niestety Zarząd i Radni PO zagłosowali przeciwko temu wnioskowi, gdzie chcieliśmy podjąć 
wiele trudnych spraw i bolączek, które do tego szpitala od lat przylgnęły.   

2/ budowa ronda na skrzyżowaniu ulic: (Kilińskiego, Słowackiego, Szadkowskiej). W tym 
rejonie znacząco wzrósł ruch. Jest to dość niebezpieczne skrzyżowania dlatego tez została 
tam umieszczona kamera monitoringu miejskiego. Brak w budżecie zapisu dotyczącego 
zmiany organizacji ruchu. 

3/ brak kontynuacji przebudowy dróg powiatowych na terenie gminy Szadek. Radni z Szadku 
wielokrotnie ponosili te tematy. Brak kontynuacji zadań umieszczonych w WPI.  

4/ kwestia łącznika - miały powstawać tam zakłady pracy co zapowiadali zarówno pan 
prezydent jak i pani starosta. Minęło kilka lat i nie ma tam żadnych inwestycji, które dałyby 
nowe miejsca pracy.   

5/ ogólne propozycje budżetu nie zakładają rozwoju powiatu na kolejne 5-10 lat. Radni Klubu 
PiS wstrzymają się od głosu.  



Radny Krzysztof Nowak poinformował, że podziela uwagi, które przedstawił radny Półgrabia. 
Budżet również nie jest na miarę jego oczekiwań. Jeżeli chodzi o szpital, Pani Starosta tą  
troskę wykazuje, ale odbywa się to kosztem wyzbywania się gruntów np.: w Korczewie. 
Brakuje wizji szerszego spojrzenia na szpital. Dobrze by było by nie tylko utrzymać ten szpital 
ale go rozwijać. Brakuje rozmów z radnymi sejmiku, czy mogą w jakiś sposób pomóc                           
w zdobywaniu środków zewnętrznych. Dobrze, że jest wsparcie ze strony pana Prezydenta 
tylko tyle, że by oczekiwał by pan Prezydent się określił czy chce być udziałowcem i rozwijać 
ten szpital i dbać o szpital czy tylko chce pomóc Pani Staroście by w okresie kadencji 
zniwelować problem szpitala. W ślad za przekazaną kwotą 300 tyś. zł oczekiwałby 
przekazania kolejnych środków. By nie było tak jak ze szkołą w Wojsławicach. Należy się 
zastanowić co zrobić by ściągnąć środki do powiatu. Są szpitale, które środki zewnętrzne 
otrzymały. Jeżeli chodzi o drogi w gminie Szadek, kadencja została rozpoczęta pracami nad 
WPI. Spotkań było dużo. Pewne zapisy zostały dokonane w WPI, np. przebudowa drogi 
powiatowej od Lichawy do granic powiatu zduńskowolskiego, są zapisane kwoty na lata 2021 
– 2022, 2023, przebudowa drogi na odcinku Szadek-Przatów gdzie aplikowaliśmy                                                      
o środki na tereny po PGR-owskie, kolejna droga to Piaski, Wilamów do Chorzeszowa.  Dobrze 
by było gdyby chociaż odcinki kilometrowe udało się wykonać. Tutaj w WPI były zapisane 
kwoty 1.600.000 zł na lata 2021 - 2023. By chociaż jedno zostało zrealizowane. W głosowaniu 
również wstrzyma się od głosu.  

Starosta Hanna Iwaniuk odniosła się do wypowiedzi w kwestii szpitala, ci co głosowali na sesji 
nadzwyczajnej nie byli przeciwko dyskusji o szpitalu ale przeciwko porządkowi obrad, w którym 
to z góry przed dyskusją, wnioskodawcy ustalili, że sytuacja szpitala jest dramatyczna. Nie 
byliśmy przeciwko rozmowie ale przeciwko użyciu sformułowania „dramatyczna” zanim 
państwo posiedli wiedzę na ten temat. Co do konieczności środków i braku starań ubiegania 
się o środki zewnętrzne na modernizację szpitala od kilku lat, mimo obietnic polskiego rządu, 
że będzie konkurs dla placówek medycznych, żaden taki konkurs się nie ukazał. Pracownicy 
Wydziału Inwestycji kontaktowali się z Ministerstwem czy mogą złożyć wniosek, uzyskali 
odpowiedź, że nie, dlatego ze zdziwieniem przyjmuje wiadomość, że są szpitale, które takie 
środki otrzymały.  Może jest to efekt działań posłów. Niestety nie mamy posła ze Zduńskiej 
Woli.  Budowa sali operacyjnej to kwota rzędu 10 milionów złotych. Modernizacja jest możliwa, 
budowa sali bez wsparcia z zewnątrz nie. Miasto jest udziałowcem w szpitalu, udziały 
wykupiło, ubolewa że tylko w takiej wysokości.  Również oczekuje by było więcej.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że dokapitalizowanie szpitala przez powiat w roku 
2022 w kwocie 1.300.000 zł jest faktem. W roku 2023 chcemy to kontynuować. W tej chwili w 
tym projekcie jest 500 tyś. zł, zamysł jest taki by tą kwotę zwiększyć do miliona złotych. Duży 
projekt na modernizację szpitala znalazł się na liście rezerwowej. Powiat nie otrzymał środków, 
może dlatego że jest na czołowej pozycji na  liście pozyskiwania środków.  Środki powiatu są 
znaczne i robimy to dużym wysiłkiem. Wiele zadań mogłoby być zrealizowanych ale szpital to 
priorytet.  Zatem zarzuty te uważamy za nietrafne i nie znajdują uzasadnienia w rzeczywistości. 
Odnośnie ronda, na pewno byłoby potrzebne, ale proszę spojrzeć na skalę wydatków na 
zadania inwestycyjne w roku 2023. To jedna trzecia budżetu. Są to olbrzymie pieniądze 
pomimo faktu znacznego spadku w dochodach, szczególnie po stronie PIT-u, gdzie środki 
osłonowe są niewspółmierne do inflacji, która stanowi nawet 30 % wzrost energii czy kosztów 
obsługi długów. Dziewięciokrotny wzrost kosztów obsługi długów, to świadczy o braku polityki 
państwa w zakresie polityki bankowości. Samorządy, obywatele którzy mają kredyty są 
rujnowani. Co do braku przebudowy dróg na terenie gminy Szadek, kontynuujemy 
sukcesywnie te potrzeby, realizujemy na tej gminie jaki i innych. W miarę możliwości 
pozyskania środków. W roku 2022 zakończyła się przebudowa ciągu Choszczewo – Krokocice 
– Lichawa za przeszło 3 miliony złotych. W tej chwili szykujemy się do realizacji zadania 
Prusinowice – Borki Prusinowskie. Ceny znacznie wzrosły. Ceny zapisane przy WPI nie mają 
nic wspólnego z dzisiejszą rzeczywistością.  Dziś te wielkości są w milionach. Dziś za 300 tyś. 
złotych możemy zrobić dokumentację. Zadanie Prusinowice, Borki Prusinowskie to koszt 
samych robót budowalnych 5.200.000,00 zł plus opracowanie dokumentacji i inne elementy to 
kwota 5.600.000,00 zł. Liczymy na dofinansowanie z kolejnego źródła jakim jest program 
odnowy wsi, program rozwoju obszarów wiejskich. Kolejne działania to działania na terenie 



dwóch osiedli tj. Nowe Miasto - ul. Klonowa. Powiaty mają ograniczone dochody pomimo 
wzrostu wydatków choćby w edukacji, gdzie subwencja nie pokrywa wydatków w szkołach.  
Państwo głosi pogląd, że subwencja nie musi pokrywać wydatków, brakującą część mają 
pokryć samorządy. Pytanie jest z czego, skoro samorządy nie mają źródeł dochodów. O ile 
samorządy gminne mają podatki lokalne to powiaty nie mają ani jednego źródła własnego. 
Udziały w podatkach powinny być o 50 % wyższe od tych co otrzymujemy. Następuje tzw. 
swobodne rozdawnictwo władzy centralnej. Konkursy są enigmatyczne, nie uwarunkowane 
żadną oceną, bez czytelnych kryteriów. Budowa sali gimnastycznej w szkole w Karsznicach -  
nie otrzymaliśmy dofinansowania z Ministerstwa Sportu. Wnioskowaliśmy o 3 miliony złotych 
dofinansowania.  Komisje przebiegły bez dyskusji, nie było żadnego wniosku. Podczas prac 
staraliśmy się brać pod uwagę wszystkie możliwe obszary. Kwestia łącznika i brak inwestorów. 
Łącznik spełnił swoją rolę, odciążył osiedle Karsznice od ruchu. Da szanse normalnego 
funkcjonowania gdy powstanie port multimodalny. Jesienią 2023 r. port będzie gotowy. Towary 
przywiezione na platformach kolejowych będą rozważone systemem kołowym przez układ 
drogowy trasą S8. Łącznik będzie głównie służył temu celowi.   Skala przewozu to 1000 sztuk 
dziennie. Ze względu na epidemię i wojnę w Ukrainie przedsiębiorcy się wstrzymują przed 
podejmowaniem decyzji. Budżet pomimo trudnej sytuacji gospodarczej w kraju - powiatowi 
zabrano znaczną część dochodów - jest ambitny i proinwestycyjny.  
 

Starosta Hanna Iwaniuk - tak bardzo zależało państwu na inwestycjach o których była mowa, 
ale nie złożyli Państwo żadnego wniosku na komisjach, nie padł żaden formalny wniosek 
wcześniej. Projekt budżetu był złożony wcześniej, był czas do dzisiejszej sesji, prawie półtora 
miesiąca by ewentualne wnioski składać. Dzisiaj też są one możliwe. Nie musicie Państwo 
mieć takiego samego spojrzenia jak Zarząd ale jakiekolwiek wnioski powinny być poprzedzone 
wskazaniem źródła sfinansowania, tak są one tylko przedstawieniem tego, że dla nas 
ważniejsze byłoby co innego i z formalnego puntu widzenia głosowane być nie mogą.   

Radna Ewa Mielczarek- Sójka poinformowała, że analizując projekt budżetu skupiła się na 
wydatkach majątkowych dotyczących inwestycji drogowych. Zwróciła uwagę na koszty jakie 
powiat poniesie w roku 2023 na inwestycje drogowe w gminie Szadek. Chodzi o wkład własny 
tj. 280 tyś. zł – gmina Zduńska Wola, 100 tyś. zł gmina Zapolice, 100 tyś. – miasto Zduńska 
Wola, 900 tyś zł miasto, 518 tyś. zł – miasto, 990 tyś. zł – gmina Zapolice, 813 tyś. zł – miasto, 
10 tyś. zł – gmina Szadek. Inwestycje, które zostały ujęte w budżecie na terenie gminy Zapolic 
czy Zduńska Wola, mieście Zduńska Wola są oczywiście potrzebne, kiedy był dokonany 
objazd było widać, że te drogi są w złym stanie i należy je odebrać. Mam nadzieję - że te koszty 
poniesione na terenie gminy Szadek, które są praktycznie zerowe, że gdy pojawią się 
możliwości w trakcie roku budżetowego (być może zostaną ogłoszone nowe konkursy, 
programy gdzie będzie można składać wnioski) to Zarząd weźmie pod uwagę potrzeby gminy 
Szadek tj ul. Przatowską, Lichawa do granic powiatu, być może któraś z tych dróg będzie się 
kwalifikowała do tego by taki wniosek został złożony. Koszty na realizację tych zadań niemal 
w całości zostaną pokryte z środków zewnętrznych jak w przypadku drogi Prusinowice – Borki 
Prusinowskie. Oczekiwanie w tym względzie jest uprawnione. Radna poprosiła by nie 
zapomnieć o gminie Szadek w trakcie roku budżetowego,  z tą nadzieją zagłosuje za budżetem 
na rok 2023.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik potwierdził, że jest taki zapis odnośnie wkładu własnego. 
Jesteśmy na etapie przygotowania tej inwestycji tj. ogłoszenie zamówienia publicznego. 
Czynione są starania uzyskania dofinansowania w ramach programu rozwoju wsi.  Po 
montażu z środkami z programu „Polski Ład” w zakresie PGR-ów należy ogłosić zamówienie 
publiczne „zaprojektuj- wybuduj”. Ostatecznie zamówienie publiczne zdeterminuje ile środków 
będzie potrzebnych.  Burmistrz Gminy i Miasta Szadek wycofał się z partycypowania w tym 
zadaniu. Jest determinacja Zarządu by to zadanie zrealizować.  

Radny Dawid Mazurkiewicz nie jest prosto realizować inwestycje i działać w samorządzie, 
cieszy się, że Zarząd docenia rolę opozycji. Większość bowiem inwestycji jest realizowanych 
przy współpracy z PiS czyli z Rządem czy samorządem Województwa Łódzkiego.   W 



większości jest realizowany program wyborczy PiS np. ul. Jodłowa czy inne. Ta droga nigdy 
nie doczekałaby się remontu, gdyby nie współpraca wielu osób. Zapytał o plan wsparcia dla 
samorządu. Czeka na dobre rozwiązania. Skąd wziąć pieniądze. Co jest pani Starosty w tym 
budżecie. Co zrealizowała swojego.  

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że odnośnie ul. Jodłowej i Świerkowej przygotowania 
zostały rozpoczęte już w poprzedniej kadencji. Podziękowania należą się głównie panu 
Feliksowi Pacewiczowi - członkowi zarządu poprzedniej kadencji. To dzięki jego determinacji 
i zaangażowaniu ta ulica weszła do budżetu i przygotowania dokumentacji. „Sukces ma wielu 
ojców”. To dzięki jego staraniom zostały podjęte pierwsze decyzje. Co do szpitala jesteśmy 
wpisani w pewne uwarunkowania. Oczywiście, że szpital powinien się rozwijać. Nie został 
ogłoszony żaden konkurs na rzecz służby zdrowia pomimo, że zostało obiecane. Ale jest to 
zadanie rządowe.  Żaden samorząd nie udźwignie ochrony zdrowia samodzielnie. NFZ oddał 
środki do Ministerstwa w kwocie miliarda złotych. Procedury wykonywane w szpitalu są 
niedoszacowane. Wykonując zabiegi dokładamy. W najgorszej sytuacji znajdują się szpitale 
powiatowe. Trudno mówić o inwestowaniu gdy na kosztach bieżących jesteśmy 
niedoszacowani. Dlaczego pieniądze zostały zwrócone. Tutaj jest dramat. Co do pozyskiwania 
środków. We „Wspólnocie” znajduje się ranking pozyskiwania środków, w tym rankingu                      
w województwie łódzkim jednym z wymienionych powiatów jest powiat zduńskowolski, w kraju 
zajmuje 12 miejsce. Nie można powiedzieć, że my nie potrafimy. Obecnie uzyskanie kryterium 
jest uzależnione od przychylności posła. Trudno mówić o jakichkolwiek zasadach.  

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że pieniądze którymi dzieli Rząd to nie są rządowe 
pieniądze ale pieniądze podatników. W polityce centralnej zmieniłaby to by, więcej pieniędzy 
było przeznaczonych na zdrowie. Szpital nie bez powodu jest w kręgu mojego 
zainteresowania. Ten miliard zamiast zwrócić, przeznaczyłabym go na wydatki w służbie 
zdrowia.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski stwierdził, że nie ma więcej głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa 
Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 
Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 
Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Tomasz 
Półgrabia  
NIEOBECNI (1) 
Zbigniew Piotrowski 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/69/22 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023. 
 
 
Punkt 10 



Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 października 2022 r. 
 
Przewodniczący  Rady Piotr Warchlewski poprosił przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji o przedstawienie opinii Komisji.  

Joanna Pawłowska Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że 
uzasadnienie jest obszerne. Dotyczy petycji związanej z budową zjazdu na działki we wsi 
Piaski.  Komisja spotkała się z przedstawicielami  Starostwa, wnoszącym petycję, 
rozważaliśmy tą petycję na wiele sposobów. Jednakże w obliczu przepisów prawa, nie 
mogliśmy uznać tej petycji za zasadną. Komisja prosi o podobne potraktowanie tej petycji 
przez Wysoką Radę. W podobnej sytuacji co pan wnoszący, który nabył działki w trakcie 
trwania inwestycji, było dziesięć innych osób, które wykonały zjazdy na własny koszt.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 października 2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin 
Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia 
, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz 
Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Zbigniew Piotrowski 
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/70/22 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 
października 2022 r. 
 
 
Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego na 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Zduńskowolskiego na 2023 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 



ZA (18) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin 
Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 
Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 
Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 
Ziółkowski  
NIEOBECNI (1) 
Zbigniew Piotrowski 
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/71/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2023 r. 
 
Punt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości Skarbu Państwa na rzecz Powiatu Zduńskowolskiego. 
 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy nabycie działek będzie kolidowało z ewentualnymi 
dzierżawami, najemcami.  
 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że nabycie działek wiąże się z 
uwarunkowaniami nałożonymi przez Wojewodę, nieruchomość może być wykorzystana na 
potrzeby własne. Nie może tam być najmu.  Wcześniej miało tam miejsce użytkowanie 
wieczyste, teraz jest własność. Korzystne jest nabycie takiego tytułu. W budynku jest 
najemca,  do czasu podpisania aktu darowizny pomiędzy Skarbem Państwa  a Zarządem 
możemy jedynie wynajmować. Późnej nie będzie tam możliwości najmu. Trwają prace nad 
opracowaniem projektu. Proces projektowania zaplanowany jest na rok 2023.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
własności nieruchomości Skarbu Państwa na rzecz Powiatu Zduńskowolskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin 
Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 
Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 
Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 
Ziółkowski  
NIEOBECNI (1) 
Zbigniew Piotrowski 
 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/72/22 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w 
drodze darowizny prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa na rzecz Powiatu 
Zduńskowolskiego. 



 
Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
użytkowania wieczystego Skarbu Państwa na nieruchomościach, stanowiących własność 
Miasta Zduńska Wola. 
 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał o plany działki przy ul. Mickiewicza. Jaka jest wizja na 
zagospodarowanie tej działki.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała,  że od pomysłu zaczęły się zabiegi. Działka 
planowana jest na zagospodarowanie przez Powiatowy Zarząd Dróg tj. maszyny, miejsce na 
składowanie materiałów sypkich oraz administracji. 

Radny Tomasz Półgrabia zapytał jakie są planowane inwestycje na tym terenie.  

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że działka ma hale magazynowe, które zostaną 
zaadaptowane na cele PZD. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o panel do głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa 
użytkowania wieczystego Skarbu Państwa na nieruchomościach, stanowiących własność 
Miasta Zduńska Wola.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin 
Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 
Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 
Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 
Ziółkowski  
NIEOBECNI (1) 
Zbigniew Piotrowski 
 
Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LVI/73/22 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w 
drodze darowizny prawa użytkowania wieczystego Skarbu Państwa na nieruchomościach, 
stanowiących własność Miasta Zduńska Wola.  
 

Punkt 14 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
 

„Na sesji w dniu 25 listopada br. Rada Powiatu podjęła 10 uchwał. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń 



Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania 

Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.   

 

inwestycje i zamówienia publiczne 

 

1. Wydział Inwestycji i Zamówień Publicznych zakończył realizację I etapu inwestycji pn. 

„Rozbudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica 

– ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli w zakresie ulicy Jodłowej”  dofinansowanego ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na podstawie umowy nr 19/P/2022 z dnia 

12 kwietnia 2022 r. W zakresie etapu była wykonanie przebudowy wodociągu, usunięcie 

drzew z działki przeznaczonej pod budowę zbiornika retencyjnego, wykonanie zbiornika 

retencyjnego bez dróg, placów  i ogrodzeń. 

2. 12 grudnia 2022 r. podpisany został aneks do umowy z Województwem Łódzkim, 

zwiększający o 70 000,00 dofinansowanie ze środków budżetu Województwa Łódzkiego, 

pochodzących z tytułu wyłączania z produkcji gruntów rolnych, na zadanie „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa – etap III o 

długości 1610 m”. 

3. 14 grudnia 2022 r. dokonano odbioru dokumentacji – programu funkcjonalno – użytkowego 

dla  projektu  pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3715E na odcinku Szadek – 

Prusinowice – Borki Prusinowskie – etap I”. 

4. Przeprowadzono ponownie postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn.: 

„Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej przebudowy drogi powiatowej nr 

4901E Annopole Stare - Zborowskie na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową 4914E 

do granic powiatu ". W wyniku ponownie przeprowadzonego postępowania przetargowego 

otrzymaliśmy 2 oferty na przedmiotowe zadanie: 

1) Oferta nr 1: Drogowa Pracownia Projektowa Jarosław Białek Kielce – 366 993,00 zł 

2) Oferta nr 2: BPK Sp. z o.o. Wrocław – 299 136,00 zł. 

Analizowana jest możliwość zwiększenia środków w budżetach Powiatu Zduńskowolskiego 

i Gminy Zduńska Wola do ceny lub kosztu najkorzystniejszej oferty.  

5. Procedowane jest postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn.: „Usługa 

polegająca na wykonaniu i dostawie tablic rejestracyjnych oraz odbiór i złomowanie starych 

tablic rejestracyjnych dla potrzeb Powiatu Zduńskowolskiego”.  

W dniu 12 grudnia 2022 r. dokonano otwarcia ofert. Wpłynęły dwie oferty: 

1) Oferta nr 1: ”UTAL” sp. z o.o. Gruszczyn, ul. Katarzyńska 9, 62-006 Kobylnica – cena 

ofertowa 211.596,90 zł 

2) Oferta nr 2: ”EUROTAB” Sp. z o.o., Skarbimierzyce 16, 72-002 Dołuje  – 216.153,93 zł 

Z uwagi na to, że cena najkorzystniejszej oferty przekracza zabezpieczone wcześniej w 

WPF środki na rok 2023 w wysokości 200 000,00 zł, planuje się zwiększenie budżetu 

zadania na 2023 rok do kwoty 212 000,00 zł w celu umożliwienia wyboru oferty nr 1 i 

zawarcia umowy z wybranym wykonawcą.  

 

W dniu 23.12.2022 r. dokonano otwarcia ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego pn.: „Zakup dziewięcioosobowego mikrobusu przystosowanego do przewozu 

osób niepełnosprawnych na potrzeby mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w Przatówku”.  

Wpłynęła 1 oferta od wykonawcy:  

GREEN WAY Kamila Sadowska, Makówka, ul. Chmielna 68G, 05-825 Grodzisk Mazowiecki 

– cena ofertowa 242 310,00 zł 

 

sprawy społeczne 

 



Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Dom Dziecka im. św. Maksymiliana 

Marii Kolbego w Wojsławicach, Domy Pomocy Społecznej                                       oraz 

Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego realizowały statutowe 

działania jednostki, a ponadto: 

➢ 14 grudnia 2022 r. w Powiatowym Międzyszkolnym Ośrodku Sportowym                             

w Zduńskiej Woli miało miejsce uroczyste spotkanie wigilijne, w którym udział wzięli 

uczestnicy ze wszystkich Środowiskowych Domów Samopomocy funkcjonujących na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego; 

 

➢ 16 grudnia 2022 r. w Domu Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego                            w 

Wojsławicach zorganizowano Wigilię, podczas której rozdano dzieciom 14 paczek 

świątecznych ufundowanych z budżetu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Zduńskiej Woli; 

 

➢ 19 grudnia 2022 r. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli 

przygotowało spotkanie mikołajkowe dla dzieci wychowujących się w rodzinach 

zastępczych. W trakcie spotkania, które odbyło się na terenie PMOS w Zduńskiej Woli, 

każde zaproszone dziecko otrzymało paczkę świąteczną. Środki na zorganizowanie 

tego wydarzenia pochodziły z budżetu Powiatu Zduńskowolskiego; 

 

➢ W Domu Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach rozpoczęto 

prace remontowe aneksu kuchennego wraz z jadalnią; 

 

➢ W Środowiskowym Domu Samopomocy w Przatówku rozpoczęto prace remontowe 

świetlicy; 

 

➢ Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli zakupił nowy sprzęt i wyposażenie 

kuchenne, 12 łóżek rehabilitacyjnych, przyłóżkowe urządzenie rehabilitacyjne, 

materace i pościel. Zamontowany został nowy dźwig osobowy.  

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o.: 

➢ kontynuacja prac remontowych budynku byłego Oddziału Dziecięcego: 

 

• przebudowa II piętra Oddziału Dziecięcego na potrzeby Działu Fizjoterapii jest 

współfinansowana z dotacji z Regionalnego Centrum Polityki Społecznej                            

w Łodzi ze środków PFRON, 

• przebudowa pomieszczeń części parteru i I piętra Oddziału Dziecięcego na 

potrzeby Oddziału Rehabilitacji; 

 

➢ przygotowanie przetargu (II postępowanie) na wykonanie przebudowy wejścia                                    

do Oddziału Podstawowej Opieki Zdrowotnej oraz na zakup sprzętu (inwestycja 

współfinansowana ze środków programu Dostępność Plus dla POZ z Ministerstwa 

Zdrowia); 

 

➢ przygotowanie postępowania przetargowego na zakup sprzętu medycznego dla 

szpitala w ramach realizacji projektu Dostępność Plus dla Szpitala z Ministerstwa 

Zdrowia; 

 

➢ prowadzenie postępowania konkursowego na wykonanie dokumentacji projektowej 

remontu Oddziału Internistycznego z Pododdziałem Geriatrycznym (nowa nazwa 



oddziału zgodnie z uchwałą nr 25/II/2022 Rady Nadzorczej Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o.), celem pozyskania dofinansowania na wyżej wymienioną 

inwestycję; 

 

➢ prowadzone są audyty dotyczące cyberbezpieczeństwa i sieci komputerowej; 

 

➢ odbywa się wymiana i wdrożenie środowiska serwerowego, na którym działa 

oprogramowanie szpitala; 

 

➢ prowadzenie projektu rehabilitacji dla mieszkańców powiatu pn. „Program rehabilitacji 

leczniczej w zakresie chorób grzbietu i kręgosłupa”; 

 

➢ prowadzenie punktu szczepień przeciwko Covid-19; 

 

➢ działania statutowe. 

 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

➢ Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli uczestniczy w procesie wdrażania projektu 

pilotażowego „EU – Talent Pool” oraz w kampanii  informacyjnej EURES pod nazwą 

Jobs for young people – Praca dla młodych, poprzez umieszczanie na stronie 

internetowej artykułów dotyczących wyżej wymienionych programów                                          

oraz przekazywanie informacji osobom bezrobotnym, poszukującym pracy                               

oraz pracodawcom z terenu Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

➢ 16.12.2022 r. między Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi, a Powiatowym Urzędem 

Pracy w Zduńskiej Woli został podpisany aneks do  umowy                                        o 

dofinansowanie projektu „Aktywizacja osób po 29. roku życia pozostających bez pracy 

w Powiecie Zduńskowolskim (VI)” w ramach RPO na okres od 1 stycznia 2021 roku do 

31 grudnia 2022 roku. W ramach projektu objęto wsparciem 192 osoby, w tym: dla 94 

osób zorganizowano staż, dla 18 prace interwencyjne, wypłacono 64 osobom 

jednorazowe środki na rozpoczęcie działalności gospodarczej oraz zrefundowano 

koszty wyposażenia/doposażenia 16 stanowisk pracy.  

 

➢ Na dzień 22.12.2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 29 krajowych 

ofert pracy na 49 wolnych miejsc pracy, głównie w zawodach: brukarz, elektromonter, 

kierowca ciągnika rolniczego i pojazdu samochodowego do 3,5 tony, kierowca pow. 3,5 

tony, operator maszyn drogowych, pokojowa, pomoc stolarza, pomoc stolarza – 

lakiernik, pracownik biurowy, pracownik fizyczny, pracownik pralni, pracownik 

produkcji, psycholog, robotnik drogowy, rzemieślnik, sprzedawca, sprzedawca w 

sklepie internetowym, szwaczka, technik handlowiec montażysta, pomoc kuchenna. 

 

➢ Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli upowszechnił informację Okręgowego 

Inspektoratu Służby Więziennej w Łodzi o naborze na stanowiska: strażnik działu 

ochrony, młodsza pielęgniarka/młodszy pielęgniarz, młodszy ratownik medyczny, 

młodszy psycholog działu penitencjarnego.  

 

➢ W sposób ciągły prowadzone są czynności, które wynikają z zadań statutowych 

Urzędu. 

 



Informacja o stanie bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim  

Według statystyki na koniec listopada 2022 roku w Powiatowym Urzędzie Pracy                          

w Zduńskiej Woli były zarejestrowane 1 523 osoby bezrobotne, w tym 831 kobiet. Stopa 

bezrobocia na koniec października 2022 roku osiągnęła w Powiecie Zduńskowolskim 

6,2%, województwie łódzkim 5,5%, a w Polsce 5,1%. 

 

 

Wsparcie dla obywateli Ukrainy 

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo pracy oraz 

poradnictwo zawodowe. Wszystkie informacje oraz oferty pracy w języku ukraińskim są 

ogólnodostępne na stronie internetowej oraz w gablotach, w siedzibie Urzędu. W  Urzędzie 

nadal funkcjonuje punkt kontaktowo-informacyjny zarówno dla obywateli Ukrainy 

poszukujących pracy, jak i pracodawców zainteresowanych ich zatrudnieniem  

Zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom, do Powiatowego 

Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli w okresie od 22 listopada 2022 r. do 22 grudnia 2022 r. 

wpłynęły 34 powiadomienia o powierzeniu wykonywania pracy obywatelowi Ukrainy oraz 4 

oświadczenia o powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcowi dla obywateli Gruzji i Ukrainy. 

Na dzień 22 grudnia 2022 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 14 ofert 

pracy (27 wolnych miejsc pracy), na które może być skierowany obywatel Ukrainy, głównie na 

stanowiska: szwaczka, kierowca pow. 3,5 tony, operator maszyn drogowych, robotnik 

drogowy, pracownik fizyczny, technik handlowiec montażysta. sprzedawca, pomoc stolarza, 

pomoc stolarza – lakiernik, pracownik pralni, pokojowa. 

W zakresie realizacji usług sieci ERUES pracownicy Urzędu przygotowali ulotkę                      

dla obywateli Ukrainy informującą o legalnym pobycie oraz o informacjach ogólnych 

dotyczących sieci EURES. Ulotka ta wraz z informatorem dla osób bezrobotnych                                        

i poszukujących pracy przekazywana jest obywatelom Ukrainy.  

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli nadal zwraca się z prośbą o zgłaszanie się 

pracodawców z terenu Powiatu Zduńskowolskiego, którzy byliby zainteresowani 

zatrudnianiem uchodźców z Ukrainy, wśród których przeważają kobiety.  

 

udział w spotkaniach, konferencjach, uroczystościach i wydarzeniach: 

23 listopada 2022 r.: Oficjalne otwarcie drogi, Krokocice, gm. Szadek 

Przebudowa drogi powiatowej nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – 

Lichawa – etap III o długości 1610 m została zakończona. Wykonawcą prac była firma COLAS 

Polska Sp. z o.o. Koszt przebudowy zamknął się kwotą 3 027 078 zł. Inwestycja była 

współfinansowana ze środków, budżetu Województwa Łódzkiego pochodzących                                    

z tytułu wyłączania z produkcji gruntów rolnych w wysokości 450 120 zł; Gminy i Miasta Szadek 

w wysokości 250 000 zł; Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych                                                                

w wysokości 1 850 515 zł, w tym 700 000 zł, które Powiat Zduńskowolski pozyskał na realizację 

tej inwestycji oraz 1 150 515 zł, które Powiat otrzymał na realizację dowolnych inwestycji,                      

a przeznaczył  na modernizację drogi Choszczewo – Krokocice – Lichawa; środków własnych 

Powiatu Zduńskowolskiego w wysokości 476 443 zł. 



Zakres prac obejmował przebudowę drogi powiatowej nr 4909E łączącej wsie 

Choszczewo, Krokocice i Lichawa na odcinku 1610 m pomiędzy Krokocicami i Lichawą. Droga 

nr 4909E to ważny odcinek układu komunikacyjnego powiatu, przebiegający                                              

w kierunku wschód–zachód przez obszar administracyjny gminy Szadek. 

W efekcie: na całym odcinku 1610 m położono nową nawierzchnię asfaltową; 

wykonane zostały pobocza i zjazdy do posesji; w miejscowości Krokocice, na odcinku 810 m 

wykonany został chodnik z kostki betonowej, ułożono krawężniki i obrzeża; odtworzono rowy 

przydrożne; wykonano oznakowania pionowe i poziome; na wysokości szkoły podstawowej w 

Krokocicach wykonano peron przystankowy z kostki betonowej; przy szkole wykonano 

wyniesione przejście dla pieszych z aktywnym oznakowaniem; na wjeździe do Krokocic 

zarówno od strony Choszczewa, jak i Lichawy zainstalowano progi wyspowe spowalniające 

ruch. 

Przebudowa drogi pomiędzy Krokocicami i Lichawą była trzecim, ostatnim etapem 

modernizacji drogi 4909E. Etap I obejmujący 1500 m od Choszczewa został wykonany w 2018 

r., etap II do miejscowości Krokocice w roku 2020. Łączna długość zmodernizowanej drogi na 

wszystkich trzech odcinkach to 4,6 km, a całkowity koszt ich przebudowy wyniósł ponad 5 mln 

511 tys. zł. 

24 listopada 2022 r.: Powiat Zduńskowolski przygotowany do drogowej akcji „Zima”  

W zarządzie Powiatu Zduńskowolskiego jest prawie 200 kilometrów dróg oraz około 40 

kilometrów ciągów pieszo-rowerowych. 

Na drogach powiatowych w Gminie Zduńska Wola oraz Gminie Zapolice prace 

związane z ich zimowym utrzymaniem wykonują pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg                    

w Zduńskiej Woli. Ponadto w ramach zadań własnych Powiatowego Zarządu Dróg jest między 

innymi odśnieżanie oraz usuwanie śliskości ścieżek rowerowych i chodnika znajdującego się 

w pasie drogi powiatowej, jeżeli chodnik ten nie przylega bezpośrednio do sąsiedniej 

nieruchomości, mieszczącej się poza pasem drogowym. Do tego używany jest własny sprzęt 

i zgromadzona mieszanka piasku i soli oraz samej soli. Na zakup soli przeznaczono kwotę 71 

700,00 zł, piasku 46 700,00 zł, łącznie: 118 400,00 zł. 

Usługi transportowo-sprzętowe w zakresie zimowego utrzymania ulic i dróg 

powiatowych na obszarze Powiatu Zduńskowolskiego realizują również firmy zewnętrzne 

wyłonione w formie przetargu nieograniczonego. Dotyczy to ulic i dróg powiatowych                           

na terenie Miasta Zduńska Wola oraz Gminy i Miasta Szadek. Wykonywanie usługi zimowego 

utrzymania dróg następuje tylko na indywidualne zlecenie zamawiającego (pisemnie lub 

telefonicznie) i jest rozliczane według cen jednostkowych (praca sprzętu, zużycie materiału). 

W tym celu podpisano dwie umowy z dwoma wykonawcami na łączną kwotę 550 000,00 zł. 

13-16 grudnia 2022 r.: Pomoc dla Ukrainy  

Powiat Zduńskowolski wraz z Miastem Zduńska Wola i Caritasem Diecezji 

Włocławskiej uruchomił kolejną oficjalną zbiórkę, dzięki której pomogliśmy mieszkańcom 

dotkniętej wojną Ukrainy, w szczególności zaprzyjaźnionego z naszym Powiatem Rejonu 

Kołomyjskiego. Zbiórka trwała od 13 grudnia do 16 grudnia. Dary zbierane były w Powiatowym 

Międzyszkolnym Ośrodku Sportowym Zduńskiej Woli oraz w Caritas Parafii pw. św. Pawła 

przy Zduńskiej Woli. Zbierano przede wszystkim: koce, śpiwory, kurtki, obuwie, rękawice, 



czapki, szaliki, świece, baterie, latarki, kaszę, ryż, mąkę, cukier, olej, mleko, płatki, pasztety, 

konserwy mięsne i rybne, kawę, herbatę, słodycze, środki higieniczne, środki czystości. 

13 grudnia 2022 r.: Powiat Zduńskowolski liderem w wykorzystywaniu środków unijnych 

Powiat Zduńskowolski został uznany za jeden z najlepszych w Polsce samorządów 

powiatowych pod względem wykorzystywania środków unijnych w latach 2014–2021. 

Zajęliśmy wysokie 12 miejsce z 314 pozycji w kategorii POWIATY rankingu pisma samorządu 

terytorialnego „Wspólnota”. Szczegółowe informacje znajdują się na stronie internetowej:  

https://powiatzdunskowolski.pl/aktualnosc-3726-powiat_zdunskowolski_liderem_w.html  

22 grudnia 2022 r.: Rozpoczęto przyjmowanie propozycji zadań do umieszczenia                             

w otwartym konkursie ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w roku 2023 

Powiat Zduńskowolski corocznie przeznacza w swoim budżecie określone środki 

finansowe na wsparcie realizacji zadań publicznych przez organizacje pozarządowe. Zgodnie 

z art. 13 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

wspieranie czy powierzanie realizacji zadań publicznych organizacjom pozarządowym 

odbywa się po uprzednim przeprowadzeniu otwartego konkursu ofert. 

W związku z planowanym naborem wniosków, w celu przystąpienia do otwartego 

konkursu ofert dla organizacji pozarządowych na wsparcie realizacji zadań w 2023 roku w 

zakresie upowszechniania kultury fizycznej oraz kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji i 

dziedzictwa narodowego, zwróciliśmy się z prośbą do przedstawicieli organizacji 

pozarządowych i podmiotów działalności pożytku publicznego o składanie propozycji realizacji 

zadań w przedmiotowej sprawie. Szczegółowe informacje znajdują się na stronie internetowej:  

https://powiatzdunskowolski.pl/aktualnosc-3729-propozycje_zadan_do_umieszczenia_w.html  

Władze Powiatu Zduńskowolskiego były obecne podczas: 

➢ obchodów Dnia Kolejarza i 90-lecia istnienia Osiedla Karsznice (25.11.2022 r.), 

➢ jubileuszu 35-lecia istnienia Klubu Literackiego „Topola” (9.12.2022 r.), 

➢ 41. rocznicy wprowadzenia stanu wojennego, oddając hołd jego ofiarom                                     

i represjonowanym (13.12.2022 r.), 

➢ spotkania wigilijnego z uczestnikami wszystkich Środowiskowych Domów 

Samopomocy funkcjonujących na terenie Powiatu Zduńskowolskiego (14.12.2022 r.), 

➢ III Powiatowego Festiwalu Kolęd i Pastorałek „Podzielmy się kolędą” (16.12.2022 r.), 

➢ Powiatowego Koncertu Świątecznego „Świeć Gwiazdeczko Świeć” (16.12.2022 r.). 

 
Punkt 15 

Interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Radny Krzysztof Nowak zapytał o występowanie ptasiej grypy na terenie powiatu 
zduńskowolskiego. 

Radny Andrzej Dutkiewicz poinformował, że na parkingu przy rondzie Świątecznej Pomocy, 
stoi samochód reklamowy. Czy jest sposób by takich sytuacji uniknąć. Czy Zarząd Powiatu 
myśli by takie praktyki ukrócić.  



Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że w dniu wczorajszym odbyło się posiedzenie 
powiatowego zespołu kryzysowego. Są potwierdzone ogniska  zakażenia ptasią grypą na ul. 
Getta Żydowskiego,  w Bilewie, Wojsławicach i powiecie łaskim. Na spotkaniu byli obecni 
sołtysi, wójtowie gmin, pan prezydent.  Podejmowane są działania by się to nie 
rozprzestrzeniało. Kaczki zostały zagazowane, przystąpiono do dezynfekcji pomieszczeń. 
Zakazany jest handel drobiem na targowiskach.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że kaczki zostały zagazowane w ilości 1200 
sztuk w miejscowości Grabina powiat łaski, w Wojsławicach 8000 sztuk.  Pomieszczenia 
podano dezynfekcji a drób w asyście policji przewieziony do utylizacji. Jest także informacja, 
że jest podejrzenie kolejnego ogniska wysoce zjadliwej grypy ptaków w miejscowości 
Karczówek gm. Szadek. Pobrano próbki, zostały przewiezione do laboratorium w Puławach.  

Radny Tomasz Półgrabia zapytał o inwestycje Beleń – Strońsko -Piaski.  Jak na obecną chwilę 
ta realizacja wygląda. Czy jest zgodna z harmonogramem.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że przebudowa trwa bez większych zakłóceń. 
Mają miejsce kwestie sporne z właścicielami nieruchomości przyległych. To były główne 
problemy.  Harmonogram jest realizowany zgodnie z planem. Co do parkowania, należałoby 
uzyskać opinię prawną w tej kwestii.  

Punkt 16 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 
 
Radny Tomasz Filipowski złożył wniosek w sprawie wycięcia drzew w miejscowości Osiny- 
Wilamów.  

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że podobny problem jest od Górnej Woli do Lichawy. 

 
Punkt 17 

Sprawy różne. 
 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

 
Punkt 18 

Zakończenie LVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 
 
 

Posiedzenie LVI sesji  zakończył  Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. 

 

Przewodniczący 
 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

Piotr Warchlewski   


